
Z6pisnica
z 10. pl6novan6ho zasadnutia obecn6ho zastupitefstva v MatriSkove,

konan6ho dfla l1 .03.2021

Pritomnf: starostka obce - Ing. Marta Mdsziirosov6
poslanci obecn6ho zastupitel'stva
Mgr. M6ria Tomovidov 6, hlavni kontrolorka

Ospravedlnili sa: Ing. Ivan Molniir
PhDr. Ldszl6 Bukovszky

Plilnovan6 zasadnutie OZbolo zrroland pozv6nkou starostky obce zo dfia 05.03.2021 akonalo
sa na Obecnom rirade v Matri5kove. Prilohu tejto z6pisnice tvoria v5etky materi6ly predkladan6

na tomto zasadnuti.

K bodu i. 1- Otvorenie

Rokovanie Obecn6ho zastupitel'stva v Matri5kove zahdjila p. starostka. Privftala
pritomnych poslancov a hostf a kon5tatovala, Ze obecn6 zastupitelistvo na svojom 10.

pl6novanom zasadnuti j e uzn65aniaschopn6.

K bodu 8.2 - Urienie zapisovatel'a a overovatel'ov zripisnice

Za zapisovatel'ku p. starostka urdila p. Silviu Vargovri a za overovatel'ov ziipisnice
p. starostka navrhla p. Ing.arch. Ildik6 Sz6csovri a p. MUDr. Petra Szab6a. Zatvedeny n6vrh
p. starostka dala hlasovat'. Za nixrh bolo sedem poslancov ( Mg.. A. Bartalos, Mgr. T.
M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor,Ing. P. Pulen,Ing.arch. L Szocsov6, MUDr. P. Szab6),

nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.

K bodu i. 3 - Schvilenie programu zasadnutia obecn6ho zastupitel'sfva

P. starostka obom6mila pritomnych s programom zasadnutiaa dalahlasovat' zaprograffr.
Zabolo sedem poslancov ( Mgr.A. Bartalos, Mgr.T. M6szaros, Ing. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor,

Ing. P. Pulen, Ing.arch. I. Sz6csovii, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrZal
hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schvSlili.

K bodu i.4 - Vol'ba nivrhovej komisie

P. starostka navrhla, aby n6vrhov6 komisia pracovala v tomto zloLeni:
Ing Jrilius Ol6h - predseda
Ing. Peter Pulen
Mgr. Tibor M6sziiros.

Zauvedeny n6vrh p. starostka dala hlasov at . Zabolo sedem poslancov ( Mg. A. Bartalos,
Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Oleh, Mgr. E. Silndor, Ing. P. Pulen, Ing.arch. I. Sz<icsov6, MUDr.
P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrial hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne

schv6lili.



K bodu i. 5 - Kontrola plnenia uznesenf z predchrldzajriceho zasadnutia OZ

P. starostka predviedla spriilu o kontrole plnenia umeseni z predchiidzajriceho
zasadnutia OZ. Ktomuto bodu pritomni poslanci nemali pripomienku a spr6vu o kontrole
plnenia uzneseni z predch6dzajriceho zasadnutia OZbrali na vedomie.

K bodu i. 6 - Interpeldcia poslancov

O slovo sa prihl6sila p. poslankyfia Ing.arch. Ildik6 Sz6csov6,: Pytam sa, di by nebolo
moZn6 zverejnit'rysledky testovania COVID-l9 do sa tyka Obce Matri5kovo, nie len vysledok
testovacieho miesta, ale prehl'ad o pozitivite za cehi obec.

P. starostka: obecnf rirad nemii k dispozicii akturllny prehfad, ani o osob6ch

v karant6ne nem6 riradnri inform6ciu. Region6lny irrad verejn6ho zdravotnictva so sidlom
v Galante posiela emailom pravidelne stanovisko vZdy ku koncu tyldin v ktorom informuje
obec o aktuSlnej epidemiologickej situiicie v okrese Galanta. Obec k infm ridajom nem6
pristup.

P. poslankyfia Ing.arch. Ildik6 Szricsov6: uvaZovala obec o tom, Ze otvori materskri
Skolu podas letnych prdzdnin?

P. starostka: ak epidemiologick6 situdcia dovoli matersk6 Skola bude otvorenii podas

letnfch prtudnin 5 tyZdf,ov, 3 tyLdne bude zatvorenil. Vedenie MS ako je to obvykl6 urobi
prieskum, bude zist'ovat ziujemrodidov o MS. Na z6klade vysledkov bude urden6, kol'ko tried
MS bude v prev6dzke.

P. poslankyf,a Mgr. E. Siindorov6: kedy sa otvori matersk6 Skola?

P. starostka: Materskri Skola sa od 15.03.2021 otviira pre deti rodidov zkritickej
infraStruktriry, a pre deti rodidov,
ktori nem6Zu pracovat'z domu. Podl'a sridasnej situiicie pondelok nastripi 5 deti. S pedag6gmi

je dohodnutd organizitcia pr6ce a su zabezpeden6 podmienky kladen6 okresnou hygienidkou.
P. poslanec Ing. J. Ol6h: Mohol by som vediet'ako stoji problematika s p. Zelenitkom?
P. itarostka: Pojedn6vanie na sride bolo odroden6, konanie na OcU neprebieha. D6vodom je
neupresnenie projektu, nedostatodn6 komunik6cia zo strany p. Zelenifi<a a projektantky, pr6ve
z ddvodu pandemickej situ6cie.

K bodu i.7 - Plnenie rozpoitu obce k 31.12.2020

P. starostka poprosila p. kontrol6rku Mgr. Miiriu Tomovidovi, aby vyhodnotila plnenie
rozpodtu obce k 31.12.2020. Kplneniu rozpodtu nemala Ziadne pripomienky, ani poslanci
neZiadali vysvetlenie. O slovo poLiadal p. poslanec Ing. OLih, apeloval na finandny prispevok
OFC. P. starostka povedala, Ze tdto zdleZitost' je samostatnym bodom programu dne5ndho

rokovania.
P. starostka dala hlasov at' za schv dlenie plnenia rozpo6tu k 30.09.2020.

Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A. BartalosMgr. T. M6szaroslng. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor ,

Ing. P. Pulen, Ing. arch. I. Sz6csov6, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal
hlasovania. Poslanci plnenie rozpodtu jednohlasne schv6lili.

K bodu i. 8 - R6zne

P. starostka informovala pritomnych, Ze na predchddzajticom obecnom zasadnuti OZ
nebola prerokovan6 Ziadost'N. Debnarovej o odkripenie dasti obecn6ho pozemku z d6vodu, Ze

bolo potrebn6 upresnit' geometricky pl6n.
P. poslankyfla Ing.arch. I. Szricsov6: podl'a neoveren6ho geometrick6ho planu rodinny dom
menovanej stojf na jej pozemku, av5ak nie na mieste kde je zakresleny . Z vlastnej iniciativy



som vyhfadala spracovatel'a geometrick6ho pliinu, ktor'.i my preposlal n6drt domu, podl'a

ktor6ho je dom inak situovan;f .

Vzhl'adom k tomu Ze parcela, ktorri m6 byt' predmetom prevodu je spr6vne tryzna(,en6, p.

starostka dala hlasovat za odpredaj dasti obecn6ho pozemku a prevod vlastnictva p. N.

Debnarovej. Nakollko sa jedn6 o pril'ahhi plochu k stavbe rodinn6ho domu vo vlastnictve

Ziadatefa, prevod sa uskutodni podl'a par. 9a ods.8b) zhk.l38ll991 s lfm, Ze obec spravi

znalecky posudok. Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J.

Olah, Mgr. E. Sandor,Ing. P. Pulen,Ing. arch. I. Sz6csov6, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti

a nikto sanezdrZalhlasovania. Poslanci tento niivrh jednohlasne schvrllili.

P. starostka poprosila hlavnri kontrol6rku obce Mgr. MSriu Tomovidovf, aby informovala

pritomnfch poslaniov o lykonanej hibkovej kontroly ridtovnictva OFC Matri5kovo za tok
2020.

Hlavn6 kontrol6rka: na5la som viacej nedostatkov. V predloLenych Statrite chybala

piata strana, ridtovn6 kniha nebola vedenii, v dokladoch sa na5la faktrira z roku 2019, faktrira

na kripu brankarskych rukavic nebola vystavenii na OFC Matri$kovo.

P. poslanec Ing. J. O16h: OFC Matfskovo brankarske rukavice dostal do daru od

sponzora. Treba prekontrolovat' posledny Stvrt'rok za tok 2020.
P. poslankyf,a Ing. arch. I. Szocsovii: treba im pozastavit' dot6ciu na rok 2021 kym

nevydokladujri v5etko.
P. poslanec Ing. J. OLlh: navrhujem dot6ciu na rok 2021 zniLit o sumu ktor6 im bola

vyplaten6, av5ak nevydokladovanii.
Zauvedeny n5vrh p. starostka dala hlasov at. Zabolo sedem poslancov ( Mg. A. Bartalos,

Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor, Ing. P. Pulen, Ing.arch. I. Sz6csov6, MUDr.
P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci tento n6vrh beni na

vedomie.
P. starostka informovala pritomnych poslancov odvolanie B. Tak6csa vodi rozhodnutiu

d.ll202L VZN (,.212020 neustanoruje moZnost' oslobodenia od platenia poplatku a samotny

zdkono miestnom poplatku ,utoruoi umoZfluje nespoplatnit'vymeru vo l"-iSke 60 fif' do pri

urdovani poplatku u p. Tak6csa bolo zohlladnen6. Z uvedendho dOvodu obec odvolaniu

neryhovuje. P. starostka dalahlasovat' . Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, Mgr. T.

M6szaros,Ing. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor, Ing. P. Pulen, Ing. arch. I. Sz5csov6, MUDr. P. Szab6),

nikto nebol proti a nikto sa nezdrLalhlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili bez

pripomienok.

P. starostka informovala pritomnych poslancov o proteste prokurStora proti VZN
d.8gl2)l8 Obce Matfskovo o vylepovani volebnych plag6tov. dlenovia OZ protest brali na

vedomie. P. starostka navrhla vypracovat' n6vrh nov6ho VZN, ktory bude zverejneny

a n6sledne predloZeny zastupitelistvu na schviilenie.
Za uvedeny n6vrh p. starostka dala hlasovat'. Za bolo sedem poslancov ( Mg. A.

Bartalos, Mgr. T. M6szaros,Ing. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor,Ing. P. Pulen, Ing.arch. I. Szricsov6,

MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci tento niivrh
jednohlasne schv6lili.

P. starostka informovala o dohode o zruSeni n6jmu ornej p6dy pre G. Kov6csa, zifi:radtt

byval6ho MNV. Trito dohodu o ukondeni n6jmu poslanci brali na vedomie. P. starostka

doporudila, aby obec vypracovalaazverejnTla zitmer na odpredaj majetku vo vlastnictve obce,

a to budovu s.d.528 s prislu5enstvom. Dalej pripomenula, Ze znalecky posudok na stanovenie

vSeobecnej hodnoty predmetnej nehnutellnosti bol vyhotoveny v roku 2020.

P. starostka dala hlasovat'. Nrivrh na zverejnenie z6meru bol poslancami schv6leny. Za

bolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor ,



Ing. P. Pulen, Ing. arch. I. Sz6csovil, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrial
hlasovania.

P. starostka informovala pritomnych o nrivrhu z6menu pozemku p. Ing.arch. V.
Perleczk6ho. Je v5eobecne zname, Le na uzemi obce sri majetko-pr6vne nelysporiadan6
pozemky, ktor6 nerie5il ani ROEP, ani pozemkov6 ripravy. Niektor6 sf vo vlastnictve SPF,

alebo vo vlastnictve fyzickych os6b. NaSe ziikonodarstvo nemyslelo na to, aby obciam
zjednodu5ili sp6sob vysporiadania takychto pozemkov, i my sa musfmi zdpasit s tymto
probl6mom. Podobnli pripad je aJ Liadost' menovandho. Jedn6 sa o pozemok ,, miestnu
komunik6ciu pri druZstevnych bytovk6ch, kde dast'pozemku m6 vo vlastnictve p. Perleczky,

ktory navrhuje Obci tento svoj podiel zamenit zapozemok v NSO zanovym cintorinom.
P. poslankyila Ing. arch. I. Sz6csov6.: parcelu pod trafostanicou treba oddlenit'

geometrickym pl6nom, pridom treba brat'do tivahy ochrann6 p6smo trafostanice, aby n6m bolo
jasn6 s akou vymerou m6Zeme uvaZovat'. Treba zvdLit aj to, Ze ked' lyhovieme jedn6mu potom
sa budf hl6sit' aj d al5i vlastnici.

P. starostka na ziklade pripomienky Ing. Szocsovej navrhla predmetnri Ziadost' p.

Ing.arch. V. Perleczk6ho odrodit's tym, Ze po vyhotoveni GP sa k tejto problematike vr6time.
P. starostka dala hlasovat' za odrodenie predmetnej veci. Za bolo sedem poslancov

( Mgr.A. Bartalos, Mgr.T. M6sz6ros, Ing. J. O16h, Mgr. E. Silndor, Ing. P. Pulen, Ing. arch.

I. Szocsov6, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci tento
n6vrh j ednohlasne schv6lili.

P. starostka informovala pritomnych o vyzvu L.TakilEanauzatvorenie novej n6jomnej
zmluly na pofnohospod6rske pozemky. Jedn6 sa o Specifickri situticiu. Pr6voplatnym
projektom pozemkornfch riprav k.f. Matri5kovo do5lo k z6niku zmluvy o n6jme
pol'nohospoddrskych pozemkoch uzavretej dira 17.02.201l. Povinnost'ou obce podfa zikona
majetku obci je hospod6rit' s majetkom obce transparentne a efektivne z doho lyplyva Ze obec
je povinnri lyhlSsit'verejnri obchodnri sitaZ, ked' sa rozhodne prenajat' ornri p6du vo svojom
vlastnictve. Spomenutri n6jomn6 zmluva bola uzatvoren6 na obdobie 10 rokov. Navrhujem aby

sme P. Takrldovi umoZnili tento beZny rok pokradovat'v uLivani ornej p6dy vo vlastnictve obce

na zmenSenej ploche podl'a aktu6lneho stavu za rovnakf odplatu ako bola urden6 v p6vodnej

n6jomnej zmluve.
P. starostka dala hlasovat' za ulivanie pozemku do konca 2021. Za bolo sedem

poslancov ( Mgr. A. Bartalos, Mgr. T. M6szaros, Ing. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor , Ing. P. Pulen,

Ing. arch. L Szocsovii, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania.
Poslanci tento niivrh jednohlasne schvdlili.

P. starostka informovala pritomn;fch o Ziadosti p. F. Bukovszk6ho o prevode

vlastnickeho priiva k novovytvoren6mu pozemku podl'a registra CKN parc. E. 563612-ostatn6
plocha vo vymere 27 m2. Predmetny pozemok menovany kripil od Rimsko-katolickej cirkvi ,

av5ak podpisan6 zmluva z d6vodu pozastavenia z6pisov kv6li prebiehajricim PU nebola na

katastri zapisanl. Po nadobudnuti pr6voplatnosti pozemkovych riprav v Matri5kove v roku
2020 vlastnikom predmetnej parcely sa stala Obec Matri5kovo-parcela d.5636, ostatnii plocha

so sp6sobom vyuZivania -ridelovii ochrann6 pol'nohospodSrska a ekologickdzelei. Navrhujem
Ziadosti kladne lyhoviet'. V pripade Le OZ s mojim n6vrhom srihlasf, Obec objedn6
vypracovanie znaleck6ho posudkt azahi$i konanie podl'a zilkona.

P. starostka dala hlasovat' za zahiljenie konania. Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A.
Bartalos, Mgr. T. M6sz5ros,Ing. J. Ol6h, Mgr. E. Sandor,Ing. P. Pulen, Ing. arch. I. Szocsovii,

MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrl.al hlasovania. Poslanci tento n6vrh
jednohlasne schv6lili.



P. starostka informovala poslancov o Ziadostiach o stanovisko k zitmeru p. Dudoia a p.

Kubovicsa, ktori pl6nujir pri GA obchvate uskutodnit' r<izvojov6 zitmery. UP Matri5kova fiito
lokalitu v6bec neriesi. Realizilcia pl6nu Liadatelov lyZaduje zmenu rizemn6ho pl6nu, do si

myslim Le ani by nebol probl6m, avSak vieme o viacerych pripadoch, rieSenie v kto4ich by
lyZadovalo obsiahlej Siu nnenu na5ej rizemnopl6novacej dokument6cie.

P. poslankyria Ing. arch. I. Sz6csov6: mali by sme porozmy5fat'ktor6lokality navrhnft'
zapracovat do UP. Vieme Le vznikli novd stavebnd obvody, ulice. Bolo by dobrd urdit' akturilne
podmienky zdstavby v jednotliv'-fch z6nach.

P. starostka : schvatujem ttito pripomienku i z toho d6vodu, Ze prixe sme obdrZali
Ziadost' o lydanie stanoviska k z6meru vytvorit' lokalitu s 5 rodinnymi domami v existujricej
zhstavbe. Bolo by logick6, Ze ked sa d6me do obstariivanie zmien a doplnkov UP, aby boli
rie5en6 a zapracovan6 pripadn6 na5e n6vrhy komplexne. Spojime sa zo spracovatellom UP
a odkonzultujeme s ilou trito ziieLitost'.

Pritomni poslanci k ryjadreniu p. starostky nemali d'alSie pripomienky.

K bodu i. 09 - Nivrh na uznesenie

Ing. Jflius Ol6h, predseda n6vrhovej komisie predniesol uznesenia prijat6 na 10.

plilnovanom zasadnuti obecn6ho zastupitefstva.
P. starostka dala hlasovat' za prijate uznesenia. Za bolo sedem poslancov ( Mgr. A.

Bartalos, Mgr. T. M6szdros,Ing. J. Ol6h,Ing. P. Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing. arch. I. Sz6csov6),

nikto nebol proti a nikto sa nezdr7;al hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.

K bodu i. 10 - Ziver

Po prijatf uzneseni p. starostka pod'akovala pritomnymzaaktivnu fdast'a tymto bolo 10.

pl6novan6 zasadnutie obecn6ho zastupitefstva ukonden6.

Overovatelia ziipisnice :

Ing.arch. Ildik6 Sz6csovii

,/?

MUDr. Peter Szab6

ZSpisnicu zapisala:
Silvia Vargovri
V MatriSkove, 10. marca 2021


